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Inga Kārkliņa
Uzkopšanas darbu vadītāja

Kādi ir Tavi vaļasprieki? 

Atzīšu, ka mans vaļasprieks lielākoties ir darbs. 
Man ļoti patīk tas, ko daru. Ja runa par atpūtu, 
tad izbaudu braukšanu ar velosipēdu, vecāku 
apciemošanu laukos un laiku, kas pavadīts ar 
ģimeni un meitu.  

Visvairāk novērtēju atvērto 
un uz sadarbību vērsto 
komunikāciju, atbalstu no 
dažādu vadības līmeņu 
darbiniekiem. 

Kāds ir Tavs HAGBERG
pieredzes stāsts? 

Uz HAGBERG atnācu ar pieredzi 
apsaimniekošanas nozarē – biju šajā sfērā 
strādājusi divus gadus.  
 
Atšķirība, ko manīju starp HAGBERG un 
iepriekšējo darba vietu, ir birokrātijas 
līmenis. Iepriekšējā darba vietā bija 
sarežģītāk nodibināt iejūtībā balstītu, 
atvērtu komunikāciju, taču arī šī pieredze 
bija ļoti noderīga un mani stiprināja. 
Salīdzinot ar šo pieredzi, HAGBERG dzīve ir 
pavisam vienkārša. 

Lielākais izaicinājums šajā darba vietā bija 
2022. gada februāris, kad sniedzām 
uzkopšanas pakalpojumus un cita veida 
atbalstu bēgļu centros, karā cietušajiem 
Ukrainas civiliedzīvotājiem. Šis bija 
saspringts laiks, kad radās sajūta, ka 
apmaldījos visā izdarāmajā. Tomēr beigu 
beigās tikām galā, esmu ļoti gandarīta ar 
gala rezultātu – par šo ieguldījumu saņēmām 
arī Pateicību no Rīgas domes.  

Kā radās Tava interese par
nozari, kurā strādā? 

Sākotnēji, uzsākot darbu apsaimniekošanas 
nozarē, izteiktas intereses nebija. Man 
vienmēr ir patikusi tīrība mājas vidē – kārtībai 
ir jābūt. Jau kopš bērnības, ja man bija dota 
izvēle starp gatavošanu un mājas tīrīšanu, 
mana izvēle vienmēr bija tīrīšana. 

Prioritāte –
profesionālā dzīve 

Pēc kolēģu domām

jaudīga, pārliecinoša
un iedvesmojoša 

Strādā savu
darbinieku interesēs 

Pedantiska
persona 
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Kad sāku strādāt uzkopšanas sfērā, mani 
piesaistīja kustība un tas, ka darba dienas 
nav “jāatsēž” – vienmēr ir, ko darīt un ko 
pilnveidot. Varu plānot un organizēt pati savu 
dienu, kas man ir ļoti svarīgi. 

Kāda ir Tava darba filozofija? 

Pa dzīvi esmu ceļinieks – uzskatu, ka cilvēka dzīve ir kā ceļojums. 
Visu mūžu mēs dzīvojam, augam un attīstāmies, gūstam pieredzi. Ar 
šādu attieksmi daru visu – arī turpinu attīstīties un virzīties uz augšu.  

Ko pa šo laiku, strādājot HAGBERG, esi
iemācījusies vai guvusi? 

Strādājot HAGBERG, esmu ieguvusi lieliskus 
kolēģus un draugus. Uzskatu, ka mans 
nopelns un panākumu stūrakmens ir mani 
darbinieki – ja nebūtu šo uzticamo cilvēku, uz 
kuriem varu paļauties, nebūtu arī manu 
panākumu. 

Esmu iemācījusies, ka ir svarīgi nesatraukties par lietām, kuras 
nevari izmainīt. Kad sāku strādāt, visu uztvēru personīgi, taču bieži 
vien situācija mainās nevis mūsu, bet dažādu ārējo apstākļu dēļ. 

Svarīga lieta, ko esmu apguvusi, ir arī attieksme pret apsaimniekošanas 
nozari un uzkopšanas darbiniekiem.  

Kad uzaugu, vienmēr asociācijas, kas veidojās, 
domājot par uzkopšanas nozari, bija skumīga 
paskata apkopēja ar slotu un spaini. Tomēr 
šobrīd, pielietojot pareizās tehnoloģijas, 
uzkopšana patiešām ir kas inovatīvs, kas 
nepārtraukti turpina attīstīties. 


